
 

Distriktsledelsesmøde: september2024 
Dato:  9. september kl. 9,30 - 
Sted:  Hjallese forsamlingshus 
 

Indkaldt af: Helge Petersen 
Deltagere:  
Afbud: Hugo S. Frank, Vagn Nis, Michael Gylling   
Ref.: Børge Hemmingsen  
 

Dagsorden Referat. 

Velkomst og valg af ordstyrer Helge bød velkommen – Louise valg til ordstyrer 

Godkendelse af dagsorden Godkendt 

Godkendelse af referat Godkendt 

Nyt fra Formanden 
Helge Petersen 

Opfølgning fra sidst – Stor ros for udflugten til Christiansborg m.m. 
Distriktsforsamlingsmøde afholdes den 4. november 2024. 
Vedr. afbud fra Hugo har han oplyst, at mandage passer dårligt i hans 
kalender.  
Helge fastholdt, at vi må holde møde de dage, hvor flest af 
bestyrelsesmedlemmerne kan komme. 

Nyt fra næstformanden 
Louis Qaavigaq 

Louise tilkendegav, at hun mener Distrikt 6 ”kører for sløvt”. Der indkaldes til 
møder, men disse må flere gange aflyses pga. manglende 
tilmelding/interesse. Lokalforeningerne bør være mere aktive, så det vil være 
muligt at gennemføre møderne. Det ville være dejligt, hvis Odense ville gå 
mere aktivt ind i Distriktsarbejdet. 
Det kunne være en ide at afholde et seminar for afklaring af distriktets 
formål/fremtid. Formand og næstformand vil vurdere på dette. 

Ældre- og sundhedspolitisk 
udvalg. 
Knud Børge Møller 

Den overordnede politik for det Ældre- og sundhedspolitiske område 
varetages af Hovedkontoret, Snorresgade. Knud udarbejder en skabelon for 
politikkermøder forud for kommunevalget i 2025. Denne udsendes til 
inspiration/ brug til lokalafdelingerne. 
Louise har deltaget i et ad hoc-udvalg, hvor der fremkom adskillige ideer til 
initiativer vedr. Kommunevalget. Drejebog/idekatalog udkommer efter 
delegeretforsamlingen i november. 

Socialhumanitært udvalg 
Irma og Karin 

Der blev afholdt et indledende møde den 29.august med 16. deltagere fra 10 
lokalafdelinger. Der foregår mange positive aktiviteter i lokalafd.  
Irma og Karin overvejer at indkalde til en temadag – flere emner overvejes. 
Det er til stadighed et problem af skaffe frivillige – de skal headhuntes. 
Helge: oplyser, at Middelfart deltager i rekrutteringsugen uge 40. Han 
foreslår, at vi prøver at få fat i ekstern hjælp ( udenfor Ældre Sagen) til at 
skaffe/ inspirere til nye tiltag for at få nye frivillige. 
 

Kulturudvalget 
Kaj Andersen 

Der planlægges møde i efteråret og en temadag i foråret 2025. Der er p.t. ikke 
fastsat datoer for møderne. 

Regionalt sundhedsudvalg 
Kaj Andersen 

Møde den 3. september blev aflyst. Steen Kabel sagde, at vi godt kunne holde 
mødet uden ham. Aflysning/udsættelsen var begrundet i uklarheder omkring 
Sundhedskommissionen/ Ældre lov. 

It-udvalget 
Vagn Nis 

Det kongelige Videnskabernes Selskab ønsker at afholde et møde vedr. AI. De 
har bedt om, at der indkaldes til møde den 9. oktober i Hjallese 
forsamlingshus. Selskabet forestår alle udgifter i forbindelse med mødet. 
Invitation vil snarest blive udsendt til Distriktets IT-medarbejdere. 

Områderedaktøren 
Lone Ebbesen 

P.t. ikke noget nyt, bortset fra forundring over planerne om gennemførelse af 
nyt Booking-system, som der ikke er givet nogen information om. 



Louise oplyste, at Langeskov/Munkebo har besluttet at droppe Ældre Sagens 
booking-system og i stedet bruge NEM-tilmeld. 

Foreningskonsulent 
Michael Gylling Nielsen 

Afbud – intet. 

Landsbestyrelsen informerer 
Hugo Strunge Frank 

Afbud - intet 

Status økonomi 
Bjarne Christensen 

Distriktet har pr. d.d. kr. 264.194,- på kontoen – ikke dårligt !! 

Vigtige datoer 
4. november 2024 
23-24. oktober form/næstf. 
Møde i København 

Distriktsforsamlingen – emner, der ønskes taget op til delegeretforsamlingen 
kan debatteres. 
Helge og Louise deltager – Indkaldelse med temaer er udsendt.  
Skabelon sendt til formanden – Helge videresender. 

Evt. 
 
 
 

Kaj foreslår, at når der skal holdes møde med politikere forud for 
Kommunevalget, er det vigtigt at alle partier bliver repræsenteret. Det vil give 
størst opbakning til disse møder. 

 


